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ZAPYTANIE 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

proszę o informację o stanie remontów cząstkowych nawierzchni bitumicznych ulic po zimie. W opinii 

wielu mieszkańców, także mojej, stan nawierzchni jest dramatyczny, a służby Pana Prezydenta nie 

podołały zadaniu. W związku z tym proszę o odpowiedź na 6 pytań: 

1) Ile środków wydatkowano na remonty cząstkowe w 2021 roku? 

2) Czy naprawy po zimie zostały zakończone? 

3) Czy wykonawca przedmiotu zamówienia „Remont ulic w mieście” –uzupełnienie ubytków 

i wybojów w nawierzchni ulic przy użyciu mieszanki mineralno-asfaltowej na gorąco wykonał 

pracę należycie? 

4) Czy umowa z wykonawca która obowiązywała do 12 marca br. została aneksowana czy 

wygasła? 

5) Czy w tym momencie tj. wg stanu na dzień 18 marca jest podmiot wykonujący takie naprawy? 

6) Jeżeli umowa z wykonawcą wygasła to dlaczego nie rozpisano do tej pory nowego zapytania 

celem rozwiązania problemu katastrofalnego stanu dróg w mieście? 

 

 

 

Z poważaniem, 

Maciej Kupaj 


